
Hej Transport og Bygningsudvalget. 

Jeg skriver til Jer, fordi jeg gerne vil høre om der i forbindelse med hastighedsopsættelse til 100 km/t på 

Rute 21 i Odsherred. Er blevet vurderet / diskuteret om det var nødvendigt med eventuelle støjvægge mod 

de huse som ligger nærmest vejen.  

Jeg bor umiddelbart i det hus der ligger nærmest på den nye strækning. Allerede inden forhøjelsen af 

hastigheden oversteg støjen fra vejen på min ejendom den maksimale decibel grænsen som vejdirektoratet 

har. Dette er selvfølgelig ikke blevet forbedret af at hastigheden nu er sat op til 100 km/t. 

Er dette noget som kunne komme på tale at vurdere nødvendigheden af?  
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